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За всички, които се интресуват от бъдещето на земеделието в световен мащаб и смятат, че това е тема, заслужаваща
цялото им внимание, на 1 април в Брюксел ще се проведе за седми път земеделския форум под надслов "Как да произведем
устойчиво повече с по-малко и да го продадем по-добре". Още от 2008-ма форумът се организира от Syngenta и ELO
(организацията на собствениците на земя в ЕС), които се стремят да превърнат събитието в отворени дебати, където се
дискутират спорни теми от областта на храните, продоволствената сигурност и околната среда като част от едно устойчиво
земеделие. Тази година програмата е разделена на три модула, като първият ще се концентрира върху устойчивата
интензификация, като отговор на нарастащата нужда от храна при намаляващи природни рерсурси и увеличаващо се
население, а втрорият ще се концентрира върху повишаване на конкурентоспособността и инвестициите в
селскостопанските предприятия. Очаква се и голям интрес към третия модул, който ще насочи вниманието към
трансатлантическия пазар и инвестиционното партньорство между Европейския съюз и САЩ.

На 31 март в рамките на предварителната програма на Форума, Синджента ще представи своя доклад за напредъка в
глобалното земеделие( Good Growth Plan). Изложбата от конкурса за фотография на Синджента ще обърне внимание и на
изкуството, което може да се крие в селските пейзажи и в аграрните стопанства. С любезното съдействие на Синджента
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България нашият екип също ще присъства и с нетърпение очаква да ви предостави още по-пълна информация и снимков
материал от форума.


